
 
 

 

Zápis 8/2022 
z jednání Programového výboru MAS Havlíčkův kraj 

 

  
Datum a čas konání:    29. 11. 2022 od 15:00 hodin 
Místo konání:    Ždírec nad Doubravou 
 
Přítomen: Jan Moravec – SDH Krucemburk, František Mládek - Město Svratka, Ing. Milan 
Klement – Obec Pohled, Dagmar Pálková - Tělocvičná jednota Sokol Ostrov nad Oslavou, Jiří 
Kunc – Sklené (OSVČ), Ing. Jiří Uchytil – Zemědělská akciová společnost Krucemburk, a.s., 
Mgr. Jan Marek - TATRAN Ždírec nad Doubravou 
 
Přítomní členové PV zastupují zájmové skupiny – viz prezenční listina. 
 
Nepřítomen: Ing. Martin Mrkos, ACCA – Město Žďár nad Sázavou, Pavel Ronovský – 
Zemědělské družstvo Žižkovo Pole 
 
Přítomní za MAS: Jaroslava Hájková, Bc. Kateřina Niklfeldová, Ing. Yvona Jandová, Ing. Hana 
Chlubnová 
Hlasování: PRO x PROTI x ZDRŽEL SE 
 
Program:  
1. Přivítání účastníků a zahájení jednání  

2. Informace k OPZ+ a k IROP 2021 - 2027 

3. Schválení zprávy o plnění ISg od 1. 7. 2022 do 31. 12. 2022 
4. Projekt spolupráce – „Cisterciácké klášterní krajiny“ 
5. Různé 
6. Závěr 
 
ad 1) Přivítání účastníků a zahájení jednání 
Předseda PV pan Mgr. Jan Marek přivítal přítomné a v 15:00 hodin zahájil jednání.  
Zapisovatelkou zápisu byla jmenována paní Kateřina Niklfeldová. Pan Marek konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno. Jednání se účastní 7 členů, přičemž veřejný sektor, ani žádná 
jiná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % hlasovacích práv. Pan Marek navrhl 
ověřovatele zápisu: Ing. Milan Klement a Jan Moravec. PV schválil program jednání. 
Usnesení 1/8/2022:  
PV schvaluje pana Ing. Milana Klementa a pana Jana Moravce ověřovateli zápisu.  
Hlasování: 7 - 0 – 0 
 
ad 2) Informace k OPZ+ a k IROP 2021 - 2027  
OPZ+ - podali jsme žádost o podporu na projekt „Havlíčkův kraj pomáhá slabším“, žádost 
prošla formálním hodnocením, nyní čekáme na věcné hodnocení ŘO. 



 
 

 

IROP - připravujeme k podání další dokument „Programový rámec IROP“. Po jeho případném 
schválení budeme moci vyhlásit výzvu k podání žádostí o podporu. 
Programový výbor bere informace na vědomí. 
 

ad 3) Schválení zprávy o plnění ISg od 1. 7. 2022 do 31. 12. 2022 

Paní Hájková seznámila členy se Zprávou o plnění ISg za II. pololetí roku 2022. Seznámila je 
s čerpáním prostředků z Programu rozvoje venkova – počty přijatých projektů, průběhem 
administrativy  - podané Hlášení o změnách, podané Žádosti o platbu a s účastí při fyzických 
kontrolách projektů ze strany SZIF RO Brno.  
Usnesení 2/8/2022:  
Programový výbor schvaluje zprávu o plnění ISg za období od 1. 7. 2022 do 31. 12. 2022. 
Hlasování: 7 - 0 – 0 
 
ad 4) Projekt spolupráce – „Cisterciácké klášterní krajiny“ 
Paní Hájková seznámila členy PV se stavem projektu spolupráce „Cisterciácké klášterní 
krajiny“ – připravujeme podání Žádosti o platbu. Vzhledem k tomu, že KMAS má poslední 
akci naplánovanou na 7. 12. 2022 a některé aktivity projektu se ještě dokončují, dojde 
pravděpodobně k posunu termínu podání ŽoPl o 1 měsíc – tedy ke konci ledna 2023. 
Programový výbor bere informace na vědomí. 
 
ad 5) Různé 
Návrh rozpočtu na rok 2023 
Paní Jitka Škaredová seznámila členy PV se stavem bankovního účtu, s vyplacením dvou 
průběžných plateb (provozní dotace) z Ministerstva pro místní rozvoj a s plněním rozpočtu 
na rok 2022. 
Dále členy PV seznámila s plánovaným rozpočtem na rok 2023.  
Usnesení č. 3/8/2022: 
PV schvaluje předložený rozpočet Společnosti a MAS Havlíčkův kraj na rok 2023. 
Hlasování: 7 – 0 – 0  
 
Personální obsazení od 1. 1. 2023 
Paní Hájková seznámila členy PV se změnami v personálním obsazení kanceláře. K 31. 12. 
2022 končí pracovní smlouva paní Ing. Yvoně Jandové. Paní ředitelka navrhuje pro paní 
Jandovou odměnu, která bude vyplacena v listopadové mzdě. 
Od 1. 1. 2023 se vrací z mateřské dovolené paní Ing. Hana Chlubnová a nově nastupuje paní 
Soňa Zvolánková, Dis., obě na poloviční úvazek. 
Usnesení č. 4/8/2022:  
Programový výbor bere na vědomí personální změny v kanceláři MAS Havlíčkův kraj. 
Uzavření pracovních smluv a vyplacení navržené odměny je v kompetenci paní ředitelky. 
Hlasování: 7 – 0 – 0  
 
 
 



 
 

 

ad 6) Závěr 
Předseda PV pan Jan Marek poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání.  
Jednání Programového výboru bylo ukončeno v 17 hodin.   
 
Zapsal: Kateřina Niklfeldová 
 
 
Ověřil:  
 
Mgr. Jan Marek v.r.  
Předseda Programového výboru 
 
 
 
 
Ing. Milan Klement v.r.      Jan Moravec v.r. 
člen PV         člen PV 
 
 
 
 
 
 
Přílohy: 
Prezenční listina z PV 


